
  

 

 

 
 

USNESENÍ - 6. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 12. 12. 2023 
Přítomni:  
Předseda:   Ing. Josef Zobal  
Místopředseda: Doc. Ing. Petr Praus, CSc. 
Členové: Michal Večeřílek  

Adam Kopetzký - omluven 
Mgr. Bc. Vojtěch Nitra, MSc.  
Pavel Prokeš 
Ing. Vojtěch Provazník 
 

Tajemnice:   Bc. Lucie Meuerová  
Asistentka:   Lucie Vránková 
 
Stálí hosté:  Ing. Tomáš Círus, pověřený vedením odboru dopravy 

Mgr. David Michut, referát krizového řízení - omluven 
   Ing. Hynek Svoboda, ředitel OŘ P13 MP HMP  

David Zelený, místostarosta MČ P13   

Program jednání: 

1. Zahájení výboru 

2. Schválení programu 

3. Stanovisko k napojení záměru: „Bytový dům - Rezidence Jeremiášova, Praha 13“ na 
ul. Jeremiášova 

4. Informace o záměru úprav přechodů pro chodce v rámci projektu „Bezpečné cesty do 
školy 2023“ - ul. Tichnova, u stanice metra Nové Butovice 

5. Informace o stavebních úpravách křižovatky v rámci projektu „Besip Janského-
Kurzova, Praha 13“ 

6. Informace ke stavebním úpravám okružních křižovatek v lokalitě Velká Ohrada 
7. Informace o stanovení úpravy provozu v ul. Vlasákova 
8. Informace o stanovení úpravy provozu v ul. Jindrova 
9. Různé 

 

 



Bod č. 1: Zahájení výboru 
 
Předseda výboru Ing. Josef Zobal zahájil jednání, přivítal členy a hosty, představil Lucii 
Vránkovou jako novou asistentku výboru.   
USNESENÍ Č. 48 
Výbor schválil Lucii Vránkovou jako stálého hosta.  

                                                                                                 pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

Bod č. 2: Schválení programu 
 
Předseda výboru Ing. Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
USNESENÍ Č. 49 
Výbor s programem souhlasí. 

                                                                                                     pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
Bod č. 3: Stanovisko k napojení záměru: „Bytový dům - Rezidence Jeremiášova, Praha 13“ 
na ul. Jeremiášova  
 
Výboru byla odborem dopravy předložena k projednání žádost spol. Empo Alpha s.r.o., jejímž 
záměrem je výstavba 4 bytových domů. Na ploše je nyní umístěn autosalon Auto 
Jeremiášova s.r.o. Příjezdová komunikace k rezidenci je napojena na stávající sjezd 
autosalonu do ul. Jeremiášova. V areálu je navrženo celkem 136 parkovacích stání 
v podzemní garáži, 15 parkovacích stání na venkovním parkovišti a stání pro zásobování.  
 
USNESENÍ Č. 50 
Výbor nesouhlasí s napojením stavebního záměru „Bytový dům - Rezidence Jeremiášova, 
Praha 13“, neboť by byl připojen na místní komunikaci – ul. Jeremiášova pouze v jednom 
směru (do centra), proto bude docházet k otáčení vozidel na přilehlých světelných 
křižovatkách nebo v zástavbě.  
Připojení přes komunikaci u stávající výškové budovy z/do ul. Tlumačovská není možné, 
neboť by došlo k dopravní zátěži. Přes dotčenou komunikaci je již obsluhována rodinná 
zástavba Malé Ohrady, bytové domy Velké Ohrady a linky PID.  

                                                                                               pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

USNESENÍ Č. 51 
1. Výbor doporučuje stavební záměr v nejbližším možném termínu projednat v Komisi 
územního rozvoje, aby stávající napojení rezidence na ul. Jeremiášova bylo provedeno 
v obou směrech.  
2. Výbor doporučuje odboru dopravy nechat vypracovat posouzení dopravy na základě 
aktuálních intenzit dopravy křižovatek Červeňanského x Tlumačovská a Červeňanského x 
Jeremiášova. 
3.  Výbor nesouhlasí s dopravním řešením uvnitř areálu bytových domů, konkrétně vzhledem 
k možnosti budoucího propojení východní areálové komunikace do ulice Tlumačovská. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 



 
Bod č. 4: Informace o záměru úprav přechodů pro chodce v rámci projektu „Bezpečné cesty 
do školy 2023“ – ul. Tichnova, u stanice metra Nové Butovice 
 
Členové výboru byli informováni o návrzích úprav přechodů pro chodce v rámci dopravní 
studie „Bezpečné cesty do školy 2023, Německá škola v Praze 5“, jejímž objednatelem je 
Magistrát hl. m. Prahy. V rámci studie byla analyzována kritická místa na cestě do/ze školy a 
navržena odpovídající opatření dotýkající se přechodu pro chodce u stanice metra Nové 
Butovice a přechodu pro chodce v ul. Tichnova x Schwarzenberská.   
USNESENÍ Č. 52 
Výbor bere informace na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
 

Bod č. 5: Informace o stavebních úpravách křižovatky v rámci projektu „Besip Janského-
Kurzova, Praha 13“ 
 
Členům výboru byl na 6. jednání dne 14. 12. 2021 předložen návrh úpravy křižovatky, který 
vyplýval z dopravní studie Bezpečné cesty do škol-ZŠ Klausova, Praha 13 z 10/2019. Na 
uvedenou akci již bylo vydáno pravomocné stavební povolení, investor bude vypisovat 
soutěž, následně bude záměr realizován správcem komunikace, předpoklad jaro r. 2024. 
USNESENÍ Č. 53 
Výbor bere informace na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
Bod č. 6: Informace ke stavebním úpravám okružních křižovatek v lokalitě Velká Ohrada 
 
Dne 14. 12. 2021 byl výbor informován o zpracované projektové dokumentaci ke stavebním 
úpravám stávajících okružních křižovatek pro zajištění bezpečné průjezdnosti.  
Dle informace OMBAI by měla být do konce roku podána žádost o vydání povolení stavby u  
stavebního úřadu. Vzhledem k finanční náročnosti by stavební úpravy křižovatek měl 
realizovat správce komunikace.  
USNESENÍ Č. 54 
Výbor bere informace na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
Bod č. 7: Informace o stanovení úpravy provozu v ul. Vlasákova 
 
Členové výboru na 4. jednání nedoporučili realizovat podnět paní Ing. arch. Veroniky 
Kommové, která navrhovala v ul. Vlasákova vybudovat chodník a 2 přechody pro chodce. Na 
základě doporučení výboru, správce komunikace požádal odbor dopravy o stanovení 
dopravního značení A22 „Jiné nebezpečí“ s dodatkovou tabulkou „Chodci ve vozovce“ a 
předmětné dopravní značení osadil. 
 
USNESENÍ Č. 55 
 Výbor bere informace na vědomí.   

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 
Bod č. 8: Informace o stanovení úpravy provozu v ul. Jindrova 
 
Výbor na 4. jednání projednával podněty Vojtěcha Navrátila a Mgr. Alexe Mikšovice ve věci 
vybudování přechodu pro chodce a usměrnění parkování vozidel v ul. Jindrova a doporučil 
odboru dopravy stanovit dopravní opatření k regulaci parkování. Stanovená místní úprava 
provozu byla správcem komunikace realizována.  
Výbor dále doporučil OMBAI vybudovat přechod pro chodce v ul. Jindrova, který má již 
přiděleny finanční prostředky v příštím roce pro zpracování projektové dokumentace.  
 
USNESENÍ Č. 56 
Výbor bere informace na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Bod č. 9: Různé 
 
1. Místopředseda výboru P. Praus vznesl dotaz k neoprávněnému parkování vozidel za 
poliklinikou Lípa a na mostě pro pěší (X 052).  
Místostarosta David Zelený uvedl, že osazení sklopného sloupku při vjezdu z parkoviště není 
technicky vhodným řešením, neboť je třeba zajistit zásobování nebytových prostor. Jedná s 
MHMP, který je vlastníkem dotčené plochy (most X 052), aby omezil vjezd pevnou 
překážkou. Výbor doporučil řediteli městské policii v dané oblasti zvýšit kontroly v rámci 
porušování pravidel silničního provozu. 
 
2. Další zasedání výboru se uskuteční dle potřeby. 
 
 
 
 
Zápis vypracovala: Lucie Vránková dne 12. 12. 2023 
Podpis předsedy výboru: Ing. Josef Zobal   


